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   R O M Â N I A 

 JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 10.05.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri județeni. 

 Lipsesc motivat: domnul consilier Borduz Petru, domnul consilier Damian Romulus-

Marius, domnul consilier Gâfu Cristian și domnul consilier Lazăr Constantin. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.541/08.05.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/8262/08.05.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/8170/08.05.2017 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 

09.05.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Purec Sebastian, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului  lucrărilor de drumuri judeţene 

finanţate din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2017. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției financiare a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în cadrul proiectului strategic „ România-Serbia inițiativa comună împotriva 

cancerului în regiunea transfrontalieră: îmbunătățirea diagnosticării și tratamentului 

tumorilor maligne” ROSECAN SP 514 din cadrul, Programul IPA Cooperare 

Transfrontaliera Romania-Serbia 2014-2020, PARTENERI: Centrul de Sănătate 

Pozarevac, Republica Serbia – lider de proiect, Ministerul Sănătății al Republicii Serbia, 

Spitalul Clinic  Județean de Urgență ”Pius Brînzeu”- ONCOGEN Timișoara și Spitalul 

Județean de Urgență Reșița. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.71/23.03.2017 privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 

al Direcției  de Administrare a Domeniului Public și Privat a Județului Caraș-Severin. 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Ne întâlnim astăzi, într-o  

ședință extraordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Aveți ordinea de zi în față. 

Ședința este legal constituită. O colegă întârzie și restul sunt motivați. O să supun aprobării 

dumneavoastră, ordinea de zi. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. Înainte de a intra în ordinea de zi, domnul secretar, procesul-

verbal al ședinței anterioare.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Avem două, am lucrat de data asta. Primul încheiat cu ocazia ședinței din data de 12 aprilie 

2017, ședința extraordinară, dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, întrebări? Dacă 

nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri. Nu sunt. Mulțumesc. Se aprobă în 

unanimitate. Și avem procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare, de data asta, din 

20 aprilie 2017. Îl aveți în mape. Dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului  lucrărilor de drumuri judeţene 

finanţate din sume defalcate din TVA”,  pentru anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, Direcția, încă, de Administrare a 

Domeniului Public și Privat a făcut o repartizare a celor 10.797 mii lei, bani veniți de la 

Guvernul României, din TVA, pentru drumuri județene și comunale. Pentru că legea 

prevede ca acești bani să fie distribuiți în urma consultării primarilor din județul Caraș-

Severin, am avut două întâlniri cu primarii. Una, în această sală, în care le-am solicitat ca 

acei bani să fie prinși în bugetul Consiliului Județean, ulterior, urmând să discutăm cum 

utilizăm acești bani. Pentru că acea întâlnire trebuia să fie înainte de a avea noi, ședința, în 

care distribuiam banii pentru UAT-uri, în vederea întocmirii bugetelor locale ale UAT-

urilor. Am mai avut o întâlnire cu primarii la Herculane, în care le-am spus că această 

sumă va fi utilizată în totalitate pentru drumurile județene. În material, aveți cum este 

împărțită această sumă. Pentru activitatea de iarnă, 3.733 mii lei, pentru întreținerea pe 

timp de vară avem două sume, totalul este 6.964 mii lei. O sumă este pentru executarea 

lucrărilor de întreținere periodică, covoare asfaltice intravilan localități rurale, și aici sunt 

prinse o parte din localități. Suma este de 4.866 mii lei. O altă sumă este pentru întreținere 

curentă drumuri județene (reprofilări cu/fără adaos de material, întreținere prin plombare, 

întreținere acostamente, curățare șanțuri și rigole). Suma este de 2.098 mii lei. Și încă o 

sumă de 100 mii lei pentru siguranța circulației, asta însemnând, montarea de indicatoare 

rutiere pe rețeaua de drumuri județene. Aveți în mapă, materialul. Vreau o singură 

precizare să mai fac. Localitățile care nu sunt cuprinse pentru lucrări de intravilan, sunt   

prinse în altă parte, pentru că este acea sumă de anul trecut, în care s-a început o procedură. 

Nu au fost depuse oferte. Mai avem pentru ranforsări de drumuri în intravilan, 7.843 mii 

lei. Deci ca să știți de acest lucru. Pe lângă astea mai sunt 3.050 mii lei, de la calamități. 

Dacă sunt observații, intervenții la acest punct? 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Eu aș avea o observație. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 
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Domnul consilier Sporea Ghiță: Drumul de la Grădinari la Giurgiova nu se află 

niciunde.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este. Este prins și aici cu reparații și se va 

depune la POR pentru finanțare. Până în 16 iulie se lucrează la studiul de fezabilitate.  

Domnul consilier Sporea Ghiță: Când putem să circulăm și noi, cât de cât civilizat? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, haideți, că iarăși  

intervenim! Eu v-am spus ce se face. 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Ce să intervenim? Că așa e, domnul președinte! 

Sunt luni de zile în care nu mai putem să circulăm, domnul director! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este prins și cu reparații, și domnul director 

vă confirmă că este prins acum și cu reparații. Și v-am spus, că va fi pe POR. Dacă mă 

întrebați când va fi gata drumul, vă spun, că nu pot să vă răspund și nu poate nimeni să vă 

răspundă, pentru că sunt proceduri!  Dacă sunt contestații la proceduri, puteți să faceți orice 

gest pe care îl doriți, să știți că nu rezolvați problema. Eu vă spun cum stau lucrurile! V-am 

spus că în urma hotărârii de astăzi, vor începe lucrări de reparații pe acel drum și 

reabilitarea acelui drum este prinsă pe POR. Dacă mă întrebați și altceva, cu toată 

dragostea vă răspund în limita posibilităților. Dacă mă întrebați când e gata modernizarea 

drumului, vă spun, că nu știu să vă răspund! 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Am întrebat… 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Constantin Flavius: Domnul consilier, v-a spus 

foarte clar, că începând de astăzi se va începe, se lucrează pentru acel drum ca să se 

plombeze, în primă fază. Domnul director o să vă dea detalii. 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Asta aștept! Bine. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Constantin Flavius: În primă fază se va plomba, 

ulterior urmând a se face investiția respectivă. Deci începând de astăzi, de la această 

ședință, de aia facem această ședință, de aia discutăm de acești bani, se va începe lucrarea 

pe drumul respectiv. Domnul director, vă rog frumos, explicați despre ce este vorba. 

Domnul invitat Motolan Martin: Nu am putut demara procedurile de achiziție 

datorită faptului că nu era regulamentul de organizare și funcționare. În urma 

regulamentului pe care dumneavoastră dacă îl aprobați azi, și îl primesc, mâine-poimâine 

demarăm prima activitate de achiziție doar pentru Grădinari. Urmând ca în viitor să 

demarez toate acțiunile, tot ce înseamnă achiziții care prevăd și intravilan, și calamități, și 

covoare asfaltice. Și, bineînțeles, din diferența de bani care ne rămân la dispoziție vom mai 

face intervenții rapide pentru pietruiri și plombări. Dar, Grădinari va intra cel mai rapid și 

sper că în 10 zile să putem trece, să fie plombat. Pentru că mai mult de atât nu se poate și 

până în 16 iulie o să depunem toată documentația, ca să putem porni achiziția de proiectare 

și achiziția de lucrări pe POR. Este o investiție pe care, în momentul când semnăm 

contractul nu mai puteam să facem alte finanțări. Vom face doar o lucrare de plombare ca 

să putem trece pe el.  

Domnul consilier Sporea Ghiță: Măcar plombat să fie! Oricum, numai să poți să 

treci pe el. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul director. Bine. Alte 

intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, supun la vot articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției financiare a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în cadrul proiectului strategic „ România-Serbia inițiativa comună împotriva 

cancerului în regiunea transfrontalieră: îmbunătățirea diagnosticării și tratamentului 

tumorilor maligne” ROSECAN SP 514 din cadrul, Programul IPA Cooperare 

Transfrontaliera Romania-Serbia 2014-2020, PARTENERI: Centrul de Sănătate 

Pozarevac, Republica Serbia – lider de proiect, Ministerul Sănătății al Republicii Serbia, 

Spitalul Clinic  Județean de Urgență ”Pius Brînzeu”- ONCOGEN Timișoara și Spitalul 

Județean de Urgență Reșița. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cert este că în urma acestui program, valoarea 

totală a proiectului este de peste 12 milioane de euro, jumătate din sumă este pentru partea 

română, jumătate pentru partea sârbă. Din acea jumătate pentru partea română, puțin mai 

mult de jumătate este pentru spitalul din Timișoara, 2 milioane 800 de mii de euro este 

pentru Spitalul Județean Caraș-Severin. În urma acestui proiect de hotărâre, pentru că 

spitalul are nevoie de acest proiect de hotărâre pentru a merge mai departe cu proiectul, noi 

asigurăm cofinanțarea 2% și cash flow-ul, ceea ce implică mai mult decât cofinanțarea. 

Probabil că majoritatea știți ce înseamnă acest lucru. Acești 2.780.820 euro sunt pentru  

dotarea spitalului cu aparatură medicală. Este vorba despre mai multe aparate. Am o listă 

în față, dar dacă solicitați mai multe detalii, le puteți primi. Dacă sunt întrebări, interpelări? 

Am avut, dacă se poate spune, și noroc cu acest proiect, a căzut un proiect mult mai mare, 

este vorba de autostrada care ar fi făcut legătura între Timișoara și Beograd. Ca urmare a 

acestui lucru, a devenit eligibil acest proiect transfrontalier, ceea ce, până la urmă 

constituie un avantaj pentru Caraș-Severin. Vă rog, domnul doctor.  

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Aș vrea să se consemneze că nu votez. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Dacă sunt intervenții? Dacă 

nu, supun aprobării dumneavoastră,  articolul 1. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 2. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 3. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 4. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.71/23.03.2017 privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 

al Direcției  de Administrare a Domeniului Public și Privat a Județului Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba de modificarea 

regulamentului de organizare și funcționare, ceea ce vă spunea  și domnul director și 

domnul vicepreședinte. Pentru că într-o ședință anterioară, Consiliul Local Reșița a 

respins solicitarea noastră de a schimba denumirea actualei Direcții de 

Administrare a Domeniului Public și Privat în Direcția de Drumuri Județene, așa 

cum vă spuneam atunci când s-a aprobat organigrama, și a aparatului de 

specialitate, și a actualei Direcții de Administrare a Domeniului Public și Privat, 

noi, proiectul de hotărâre l-am prins cu vechea denumire. Ieri, Consiliul Local 

Reșița s-a întrunit în ședință, cred, extraordinară, și au repus pe ordinea de zi, 

solicitarea noastră, și au aprobat acest lucru. Ca urmare, față de proiectul care vi l-

am pus în mapă acum 3 zile, când noi am convocat ședința și am elaborat ordinea 

de zi, vor fi câteva modificări. O să-l rog pe domnul secretar să vă spună despre ce 

este vorba. Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da. Mulțumesc, domnule 

președinte. Regulamentul a fost avizat de forul colegial, vineri, pe vechea 

denumire, și anume pe Direcția de Administrare a Domeniului Public și Privat. Ieri, 

cred că la ora două, a avut Consiliul Local Reșița, sorocită ședință, și și-a exprimat 

avizul conform favorabil privitor la schimbarea denumirii din Direcția de 

Administrare a Domeniului Public și Privat în Direcția de Drumuri Județene Caraș-

Severin. E vorba de Hotărârea Consiliului Local nr.100 din data de 09.05.2017. Pe 

cale de consecință, pe lângă forma pe care o aveți în mape, a regulamentului, eu 

propun următoarele modificări: prima dintre ele e ca în preambul să figureze 

hotărârea Consiliului Local prin care își exprimă avizul. Și  atunci, articolul 1 să 

aibă următorul enunț: ”Se aprobă schimbarea denumirii serviciului public cu rang 

de direcție, din Direcția de Administrare a Domeniului Public și Privat a Județului 

Caraș-Severin «DADPPCS», în Direcția de Drumuri Județene Caraș-Severin 

«DDJCS».” Alineatul 2 – ”În toate actele administrative adoptate anterior, precum 

și în tot conținutul prezentei hotărâri, inclusiv al anexei, sintagma «Direcția de 

Administrare a Domeniului Public și Privat a Județului Caraș -Severin» se 

înlocuiește cu sintagma  «Direcția de Drumuri Județene Caraș-Severin»”. Și pe cale 

de consecință, articolele o să aibă o altă cronologie, exact cum sunt în vechiul 

proiect de hotărâre. Cam astea ar fi amendamentele, domnul președinte. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Dacă sunt 

observații, intervenții? Dacă nu, supun la vot, cu amendamentele care le-a făcut 

domnul secretar. Supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc.  

Declar închisă ședința. Probabil ne vom întâlni tot într-o ședință extraordinară 

undeva în jurul datei de 19. Legea ne obligă să facem o ședință, și la sfârșitul lunii, o 

ședință ordinară. Mulțumesc.  

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 
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